
Start PM för exploatering del av Lomma 34:1 m.fl. i Lomma kommunhuskvarteret 

Jag yrkar på återremiss på Start PM då alternativa placeringar för hela eller delar av 
kommunhusets verksamhet inte utretts. Dessutom sammanblandas principbeslut om ja till 
gymnasieskola och ja till ett nytt kommunhus med att det är liktydigt att ett ja till 
gymnasieskola är likställt med ja till nytt kommunhus.  
Det behövs mer tid för att hinna analysera vad för typ av gemensamma lokaler kommunens 
verksamheter kopplat till kommunhus är i behov av och det behöver analyseras om en del av 
dessa lokaler ska finnas i norra kommundelen. Mitt och Liberalerna Lomma-Bjärreds 
antagande är att det är önskvärt att mer kommunal service kan ges medborgarna på plats 
även i norra kommundelen. Lokaler för kommunal verksamhet gäller långt fram i tiden och 
det är därför viktigt att många olika perspektiv ges möjlighet att föras fram kring framtidens 
arbets- och mötesplatser.  
Jag vill också se en utredning kring om delar av kommunhuset kan göras om till bostäder 
t.ex. trygghetsboende för äldre.
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